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094/21: Godkjenning av  innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Ingen merknader, samrøystes. 

 

FO- 094/21 Vedtak: 

Innkalling og saksliste er godkjent. 

 

095/21: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent. 

 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Ingen merknader, samrøystes. 

 

FO- 095/21 Vedtak: 

Møteprotokollen er godkjent. 

 

096/21: Kommuneplanen sin samfunnsdel 2022 – 2034. Høyring og offentleg ettersyn 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

·  Med heimel i plan- og bygningslova § 11-14 vedtar Alver kommune å sende forslag 

til kommuneplanen sin samfunnsdel 2022 – 2034 ut på høyring og offentleg ettersyn. 

·  Høyringsfrist er 1. februar 2022 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 
Framlegg frå M.Klementsen-uavh.: 

1.) Leknes/Hjelmås (5915) kjem inn som nytt nærsenter 

2.) Norges største Industriklynge Mongstad blir tatt med i alle kart i planen 

3.) Delmål 24: Satsingsområde Skogbruk blir tatt inn i planen 

4.) Delmål 17 – Kommunikasjonsmessig skal det brukes klar tale som vanlege folk kan forstå i  

skriftleg og nettbasert kommunikasjon. Open innsikt til ein kvar tid er èin forutsettjing 

 

Framlegget fekk 3 røyster og fall (M.Klementsen-uavh., T.Sletten-Hansen-uavh. og M.Færø-

uavh.) 

 

Framlegg frå Sp, Ap, KrF og H ved T.Larsen-H: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak med følgende endringar: 



Kapittel 5, hovudmål 1: 

Endre vegval på mål nummer to: 

Vi skal ha spreidd busetting, og leggje til rette for bustadbygging utanfor dei definerte 

sentera. 

 

Endras til: 

Vi skal ha spreidd busetting, og leggje til rette for bustadbygging i alle bygder i heile 

kommunen. 

 

Nytt hovudmål: 

Innbyggjarane i Alver nyttar sjøen, kysten og sjønære område til fritid og rekreasjon 

Vi skal sørga for ei berekraftig utvikling av strandsona. 

Vi skal sikre ålmenta sin tilgang til strandsona. 

Vi skal gjennom arbeidet med kartlegging av funksjonell strandsone, vurdere og leggje til 

rette for areal for bustader, fritidsbustader, båtplassar og naust i strandsona. 

 

Merknad: Dei to siste vegvala er flytta frå hovedmålets andre mål, og blir følgjeleg stroke frå 

der dei opphavleg stod 

 

Kapittel 5, hovudmål 3: 

Endre vegval til:  

Vi skal styrke kulturskulen som ein samfunnsbyggjar og som ein inkluderande og kreativ 

læringsarena for barn og unge. 

 

Nytt hovudmål: 

Kulturhus og svømmehall er tilgjengelege for innbyggarar, lag og organisasjonar sentralt i 

regionsenteret, og fungerar som naturlege samlingspunkt for aktivitet og kulturopplevingar 

Vi skal samarbeide med næringsliv og frivilligheta for å få på plass eit regionalt kulturhus og 

svømmehall 

Vi skal samarbeide med fylkeskommunen og andre relevante instansar for å sikre at 

kulturhuset vert realisert i eit regionalt perspektiv 

Vi skal søkje samarbeid med aktuelle stiftingar og andre som løyver midlar til kultur og 

idrettsanlegg.  

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

Framlegg frå L.Johnsen-MDG: 

Utvide høyringsperioden til 15. februar. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

Framlegg frå L.Johnsen-MDG: 

Tillegg i kulepunkt fem under 6.2 Samordna bustad- areal- og transportplanlegging. 

Tillegg: ...verdifulle kultur- og naturmiljø. 

 

Framlegget fekk 3 røyster og fall (L.Johnsen-MDG, T.Sletten-Hansen-uavh.og J.Helletveit-SP) 

Rådmannen sitt framlegg med vedteke endringar vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 096/21 Vedtak: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

·  Med heimel i plan- og bygningslova § 11-14 vedtar Alver kommune å sende forslag til 

kommuneplanen sin samfunnsdel 2022 – 2034 ut på høyring og offentleg ettersyn med 

følgjande endringar: 

 

Kapittel 5, hovudmål 1: 



Endre vegval på mål nummer to: 

Vi skal ha spreidd busetting, og leggje til rette for bustadbygging utanfor dei 

definerte sentera. 

 

Endras til: 

 Vi skal ha spreidd busetting, og leggje til rette for bustadbygging i alle bygder i heile 

kommunen. 

 

Nytt hovudmål: 

Innbyggjarane i Alver nyttar sjøen, kysten og sjønære område til fritid og rekreasjon 

Vi skal sørga for ei berekraftig utvikling av strandsona. 

Vi skal sikre ålmenta sin tilgang til strandsona. 

Vi skal gjennom arbeidet med kartlegging av funksjonell strandsone, vurdere og 

leggje til rette for areal for bustader, fritidsbustader, båtplassar og naust i strandsona. 

Merknad: Dei to siste vegvala er flytta frå hovedmålets andre mål, og blir følgjeleg 

stroke frå der dei opphavleg stod 

 

Kapittel 5, hovudmål 3: 

Endre vegval til: 

Vi skal styrke kulturskulen som ein samfunnsbyggjar og som ein inkluderande og 

kreativ læringsarena for barn og unge. 

 

Nytt hovudmål: 

Kulturhus og svømmehall er tilgjengelege for innbyggarar, lag og organisasjonar 

sentralt i regionsenteret, og fungerar som naturlege samlingspunkt for aktivitet og 

kulturopplevingar 

Vi skal samarbeide med næringsliv og frivilligheta for å få på plass eit regionalt 

kulturhus og svømmehall 

Vi skal samarbeide med fylkeskommunen og andre relevante instansar for å sikre at 

kulturhuset vert realisert i eit regionalt perspektiv 

Vi skal søkje samarbeid med aktuelle stiftingar og andre som løyver midlar til kultur 

og idrettsanlegg.  

 

·  Høyringsfrist er 15. februar 2022 

 

097/21: Retningsliner for tildeling av tilskot til private barnehagar 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommune følgjer Forskrift om tildeling av tilskudd til private barnehager ved tildeling av 

tilskot til private barnehagar. 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 097/21 innstilling: 

Alver kommune følgjer Forskrift om tildeling av tilskudd til private barnehager ved tildeling av 

tilskot til private barnehagar. 

 

098/21: Avvikle interkommunalt samarbeid ved Radøy interkommunale busenter  

 

A. Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Interkommunalt samarbeid ved Radøy interkommunale busenter vert avvikla og 

avtalen vert sagt opp innan 31.12.21  

B. Organisering av noverande institusjonstilbod til personar busett i Alver vert avvikla og 



nytt butilbod vert endra til heildøgnsbemanna omsorgsbustad pluss (bufellesskap) 

når ny lokasjon er klar. I oppseiingstida vert det arbeidd med å etablere lokasjon for 

framtidig drift.  

C. Rådmannen vil komme attende til kommunestyret med sak om val av lokasjon 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 08.11.2021: 

Handsaming: 

Orientering ved tenesteleiar psykisk helse og rus, Vibeke Erstad  

 

Rådmannen sitt framlegg fekk 4 røyster og vart vedteke med leiar sin dobbeltrøyst (Magne 

Bjørndal, Jan Arild Lindaas, Reidar Knutsen og Svein Arne Vabø), 4 røysta mot (Sølvi Knudsen, 

Else Marie Dale, Jannicke Helland og Liv Erstad) 

 

RMNF- 046/21 uttale: 

A. Interkommunalt samarbeid ved Radøy interkommunale busenter vert avvikla og 

avtalen vert sagt opp innan 31.12.21  

B. Organisering av noverande institusjonstilbod til personar busett i Alver vert avvikla og 

nytt butilbod vert endra til heildøgnsbemanna omsorgsbustad pluss (bufellesskap) 

når ny lokasjon er klar. I oppseiingstida vert det arbeidd med å etablere lokasjon for 

framtidig drift.  

C. Rådmannen vil komme attende til kommunestyret med sak om val av lokasjon 

 

Utval for helse og omsorg 09.11.2021: 

Handsaming: 

Kirsti Gjetle Floen-AP er tilsett ved Radøy Interkommunale busenter. Ho informerte om at 

kommuneadvokaten har konkludert med at ho er inhabil i denne saka etter Forvaltningsloven 

§ 6, 2. ledd. Ho fråtredde møtet då utvalet vurderte spørsmålet om habilitet. Utvalet erklærte 

Gjetle Floen inhabil, og ho deltok difor ikkje i handsaminga av saka. Pål Inge Fosse Hopland-

AP tok hennar plass i utvalet i denne saka.  

 

Vibeke Angelskår Erstad- tenesteleiar Psykisk helse og rus orienterte i saka og svara på 

spørsmål. 

 

Etter eit gruppemøte sette utvalsleiar Ståle J. Hauge-AP på vegne av AP, SP og KRF fram 

følgjande endringsframlegg: 

  

A. Interkommunalt samarbeid ved Radøy interkommunale busenter vert avvikla og avtalen 

vert sagt opp innan 31.12.21. 

 

B. Organisering av noverande institusjonstilbod til personar busett ved RIB vert avvikla og nytt 

butilbod vert endra til heildøgnsbemanna omsorgsbustad pluss (bufellesskap) når lokasjon er 

klar. Ved avvikling av RIB må ein sikre brukarane av RIB som er frå Alver kommune eit 

likeverdig tenestetilbod. Dagens brukarar av RIB som er heimehøyrande i andre kommunar 

skal verta tilbydd å kjøpa vidare tenesteleveranse frå Alver kommune i det nye 

bufellesskapet. I oppseiingstida vert det arbeidd med å etablere lokasjon for framtidig drift. 

 

C. Rådmannen må komme attende til kommunestyret med sak om val av lokasjon, eventuell 

renovering av lokala til RIB eller ny lokasjon sentralt på Manger. 

 

D. HO ber om ei orientering om korleis brukarmedverknad vert sikra i prosessen. 

 

Rådmannen sitt framlegg fekk 0 røyster og fall. 

 

Framlegg sett fram i møtet fekk 7 røyster og vart samrøystes vedteke.  

 



HO- 033/21 uttale: 

A. Interkommunalt samarbeid ved Radøy interkommunale busenter vert avvikla og avtalen 

vert sagt opp innan 31.12.21. 

 

B. Organisering av noverande institusjonstilbod til personar busett ved RIB vert avvikla og nytt 

butilbod vert endra til heildøgnsbemanna omsorgsbustad pluss (bufellesskap) når lokasjon er 

klar. Ved avvikling av RIB må ein sikre brukarane av RIB som er frå Alver kommune eit 

likeverdig tenestetilbod. Dagens brukarar av RIB som er heimehøyrande i andre kommunar 

skal verta tilbydd å kjøpa vidare tenesteleveranse frå Alver kommune i det nye 

bufellesskapet. I oppseiingstida vert det arbeidd med å etablere lokasjon for framtidig drift. 

 

C. Rådmannen må komme attende til kommunestyret med sak om val av lokasjon, eventuell 

renovering av lokala til RIB eller ny lokasjon sentralt på Manger. 

 

D. HO ber om ei orientering om korleis brukarmedverknad vert sikra i prosessen. 

 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Framlegg frå Sp, AP, KrF og H ved Ø.Oddekalv: 

A.Interkommunalt samarbeid ved Radøy interkommunale busenter vert avvikla og avtalen 

vert sagt opp innan 31.12.21 

 

B. Organisering av noverande institusjonstilbod til personar busett ved RIB vert avvikla og nytt 

butilbod vert endra til heildøgnsbemanna omsorgsbustad pluss (bufellesskap) når lokasjon er 

klar. Ved avvikling av RIB må ein sikre brukarane av RIB som er frå Alver kommune eit 

likeverdig tenestetilbod. Dagens brukarar av RIB som er heimehøyrande i andre kommunar 

skal verta tilbydd videre tenesteleveranse frå Alver kommune i det ny bufellesskapet. I 

oppseiingstida vert det arbeidd med å etablere lokasjon for framtidig drift. 

 

C. Rådmannen må komme attende til kommunestyret med sak om val av lokasjon , eventuell 

renovering av lokala til RIB eller ny lokasjon sentralt på Manger. 

 

D. Kommunestyret ber om at utval for helse og omsorg får ei orientering om korleis 

brukarmedverknad vert sikra i prosessen. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 098/21 innstilling: 

A. Interkommunalt samarbeid ved Radøy interkommunale busenter vert avvikla og avtalen 

vert sagt opp innan 31.12.21 

 

B. Organisering av noverande institusjonstilbod til personar busett ved RIB vert avvikla og nytt 

butilbod vert endra til heildøgnsbemanna omsorgsbustad pluss (bufellesskap) når lokasjon er 

klar. Ved avvikling av RIB må ein sikre brukarane av RIB som er frå Alver kommune eit 

likeverdig tenestetilbod. Dagens brukarar av RIB som er heimehøyrande i andre kommunar 

skal verta tilbydd videre tenesteleveranse frå Alver kommune i det ny bufellesskapet. I 

oppseiingstida vert det arbeidd med å etablere lokasjon for framtidig drift. 

 

C. Rådmannen må komme attende til kommunestyret med sak om val av lokasjon , eventuell 

renovering av lokala til RIB eller ny lokasjon sentralt på Manger. 

 

D. Kommunestyret ber om at utval for helse og omsorg får ei orientering om korleis 

brukarmedverknad vert sikra i prosessen. 

 

 



 

099/21: KNARA – Hovudreinseanlegg Knarvik - Supplerande vurderingar 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret vedtek plassering av nytt hovudreinseanlegg ved Øvre Kvassneset i Knarvik.  

 

Utval for næringutvikling og drift 10.11.2021: 

Handsaming: 

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande alternative framlegg: 

Utvalet tek saka til orientering. 

 

Rådmannen sitt framlegg fekk 0 røyster og fall. 

 

Utvalsleiaren sitt framlegg fekk 7 røyster og vart samrøystes vedteke. 

 

ND- 128/21 uttale: 

Utval for næringsutvikling kjem med følgjande uttale: 

Utvalet tek saka til orientering. 

 

 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg fekk ingen røyster og fall. 

 

Framlegg frå L.Johnsen-MDG:   

Nedre Kvassnesstemma. 

 

Framlegget fekk 1 røyst og fall (L.Johnsen-MDG) 

 

Framlegg frå M.Klementsen-uavh.: 

Kloakkrenseanlegget blir lagt i fjell med sekundær-rensing. Ressipient er da ikke så viktig, og 

anlegget plasseres i Gjervik/Mundalsberget.  

Dette er en god langsiktig løsning for Bygdebyen Knarvik.  

 

Framleggt fekk 3 røyster og fall (M.Klementsen-uavh., T.Sletten-Hansen-uavh. og M.Færø-

uavh.) 

 

Framlgg frå Sp, Ap, KrF og H ved T.Larsen-H: 

Kommunestyret vedtek plassering av nytt hovudreinseanlegg ved Hagelsundet sør for austre 

brufeste.  

I forbindelse med reguleringa ber kommunestyret rådmann utgreie alternative løysingar til 

tunnell som bla sjøledning.  

 

Framlegget vart vedteke med 9 røyster mot 4 (L.Johnsen-MDG, M.Klementsen-uavh., 

T.Sletten-Hansen-uavh. og M.Færø-uavh.) 

 

FO- 099/21 innstilling: 

Kommunestyret vedtek plassering av nytt hovudreinseanlegg ved Hagelsundet sør for austre 

brufeste.  

I forbindelse med reguleringa ber kommunestyret rådmann utgreie alternative løysingar til 

tunnell som bla sjøledning.  

 

 

 

 



100/21: Tilleggsfinansiering prosjekt 34001 Nytt vassbehandlingsanlegg Hestdal 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Kommunestyret godkjenner ein auke i prosjektet “34001 Nytt vassbehandlingsanlegg på 

Hestdal” på 4 900 000 kr. Totalramma for prosjektet vert auka frå 85,4 mill til 90, 3 mill.  

Kommunestyret godkjenner nytt budsjett for 2021 fordelt slik:  

Vatn:               3 000 000 kr    

Avlaup:           1 900 000 kr. 

 

Totalramma for vatn 2021 auker frå 29,7 mill til 32,7 mill  

Totalramma for avløp 2021 auker frå 2, 64 mill til 4,54 mill  

 

Auken i prosjektkostnad i 2021 på kr 4 900 000 vert finansiert av auke i bruk av tidligare ubrukte 

lånemidler.  

 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 10 røyster, mot 3 (M.Klementsen-uavh., T.Sletten-

Hansen-uavh. og M.Færø-uavh.) 

 

FO- 100/21 innstilling: 

«Kommunestyret godkjenner ein auke i prosjektet “34001 Nytt vassbehandlingsanlegg på 

Hestdal” på 4 900 000 kr. Totalramma for prosjektet vert auka frå 85,4 mill til 90, 3 mill.  

Kommunestyret godkjenner nytt budsjett for 2021 fordelt slik:  

Vatn:               3 000 000 kr    

Avlaup:           1 900 000 kr. 

Totalramma for vatn 2021 auker frå 29,7 mill til 32,7 mill  

Totalramma for avløp 2021 auker frå 2, 64 mill til 4,54 mill  

Auken i prosjektkostnad i 2021 på kr 4 900 000 vert finansiert av auke i bruk av tidligare ubrukte 

lånemidler.  

 

101/21: Søknad om å etablere vinmonopol på Lindås 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommune sender ein førespurnad til AS Vinmonopolet om etablering av vinmonopol på 

Lindås. 

Utval for helse og omsorg 09.11.2021: 

Handsaming: 

Utval for helse og omsorg sluttar seg samrøystes til rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

 

HO- 034/21 uttale: 

Alver kommune sender ein førespurnad til AS Vinmonopolet om etablering av vinmonopol på 

Lindås. 

 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 101/21 innstilling: 

Alver kommune sender ein førespurnad til AS Vinmonopolet om etablering av vinmonopol på 

Lindås. 

 

 

 



102/21: Utviding av IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap    

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Alver kommune vedtar at IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap vert 

utvida med Aurland kommune.   

2. Alver kommune vedtar samarbeidsavtalen  for IKT Nordhordland kommunalt 

oppgåvefellesskap slik den ligg føre. 

 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke 

 

FO- 102/21 innstilling: 

1. Alver kommune vedtar at IKT Nordhordland kommunalt oppgåvefellesskap vert 

utvida med Aurland kommune.   

2. Alver kommune vedtar samarbeidsavtalen  for IKT Nordhordland kommunalt 

oppgåvefellesskap slik den ligg føre. 

103/21: Gebyr- og betalingssatsar - prinsipp 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Meldinga vert teke til orientering 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 103/21 Vedtak: 

Meldinga er teke til orientering 

104/21: Melding/orientering til formannskapet 11.11.2021 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Meldinga vert teke til orientering. 

Alver formannskap 11.11.2021: 

Behandling: 

Rådmannen sitt famlegg vart samrøysts vedteke. 

 

FO- 104/21 Vedtak: 

Meldinga er teke til orientering. 

105/21: Alverbadet 
Alver formannskap 11.11.2021: 

Handsaming: 

Saka vert flytta frå meldingssaka til eiga sak i møte. 

Framlegg frå SP, KRF, APog H ved S.Sekkingstad-SP: 

Alver kommune ønskjer å sjå på moglegheita for å realisere Alverbadet saman med 

næringslivet. 

Framlegget vart samrøyses vedteke. 

 

FO- 105/21 Vedtak: 

Alver kommune ønskjer å sjå på moglegheita for å realisere Alverbadet saman med 

næringslivet 
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